

Mission Prayer Movement: United States of America
December 9, 2025

Updates & prayer points:

1. PRAY FOR AN END TO THE WAR IN UKRAINE

Russia claimed that it had taken control of two other Ukrainian cities prior to the peace talks with the U.S. in Moscow this week. President Putin launched another large drone attack against Ukraine as Russian officials maintain “three pillars” are essential to them agreeing to any peace deal: the territory of Donbas, demilitarization of Ukraine, and the recognition of the territory by the U.S. and Europe.

Pray for President Trump and European leaders as they seek progress toward peace in Ukraine.

2. PRAY FOR AMERICA’S RELATIONSHIP WITH ISRAEL

Representative Tom McClintock’s bill titled “No Immigrants Benefits for Hamas Terrorists Act of 2025” was unanimously passed in the U.S. House of Representatives this week. The bill would amend the Immigration and Nationality Act to prohibit anyone from moving to the United States who carried out, participated in, planned, financed, supported, or otherwise facilitated the October 7, 2023, terrorist attacks in Israel. The legislation, which now goes to the Senate, would bar members and supporters of both Hamas and Palestinian Islamic Jihad.

Pray for federal legislators as they seek to prevent Islamic terrorists from taking up residence in the United States.

NEW YORK CITY NEWLY ELECTED MAYOR:

On January 1, 2026, the newly elected mayor of NYC Zohan Mamdani will take office.

1. Pray for the salvation of the mayor elected Mamdani.
2. Pray for the Christians in NYC to stand firm on God’s word and live out His Gospel message. Pray for God’s protection upon His people.
3. May God grant Mr. Mamdani insight into the needs of NYC communities and discernment to make decisions to lead.

PRAY FOR AMERICA’S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

Pray for Secretary Bessent and U.S. treasury and revenue officials as they seek to ensure tax credits are provided only to legal recipients.

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

Pray for members of Congress as they seek to determine whether the apportionment of congressional districts will continue to include noncitizens residing in the United States.

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

The justices of the Supreme Court heard oral arguments this week in a case in which the state of New Jersey subpoenaed the donor list of a faith-based crisis pregnancy center. The pregnancy center claimed that the state's investigation violates the organization's rights under the First Amendment and that disclosure of its donor list could dissuade support.

Pray for discernment for the Supreme Court justices as they hear and deliberate cases regarding constitutional rights and protections.

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>

宣教禱告運動：美國
2025年12月9日

最新情况和代禱事項：

1. 祈禱烏克蘭戰爭早日結束

俄羅斯聲稱，在本週莫斯科與美國舉行和平談判之前，它已經控制了烏克蘭的另外兩座城市。普丁總統對烏克蘭發動了又一次大規模無人機襲擊，與此同時，俄羅斯官員堅稱，任何和平協議都必須基於「三大支柱」：頓巴斯地區的領土、烏克蘭的非軍事化以及美國和歐洲對該地區領土的承認。

請為川普總統和歐洲領導人祈禱，願他們在尋求烏克蘭和平進程中取得進展。

2. 為美國與以色列的關係祈禱

本週，美國眾議院一致通過了眾議員湯姆·麥克林托克提出的名為“2025年禁止哈馬斯恐怖分子享受移民福利法案”的議案。該議案將修訂《移民和國籍法》，禁止任何參與、策劃、資助、支持或以其他方式協助2023年10月7日以色列恐怖攻擊的人員移居美國。該法案現已提交參議院審議，其內容將禁止哈馬斯和巴勒斯坦伊斯蘭聖戰組織的成員及支持者入境。

請為聯邦立法者祈禱，願他們能阻止伊斯蘭恐怖分子在美國定居。

紐約市新任當選市長：

2026年1月1日，新當選的紐約市長佐漢·馬姆達尼將就職

1. 請為當選市長馬姆達尼的得救祈禱
2. 請為紐約市的基督徒禱告，願他們堅定持守神的話語，活出福音的信息。求神保守祂的子民。
3. 願上帝賜給馬姆達尼先生洞察力，讓他了解紐約市社區的需求，並賜予他辨別力，讓他能夠做出正確的領導決策。

為美國領導人祈禱：

行政部門：請為總統及其政府祈禱

請為貝森特部長以及美國財政部和稅務官員祈禱，願他們能夠確保稅收抵免只提供給合法受益人。

立法部門：請為國會的參議員和眾議員祈禱

請為國會議員祈禱，他們正在努力決定國會選區的劃分是否將繼續納入居住在美國的非公民。

司法部門：請為最高法院大法官和聯邦法官祈禱。

本週，最高法院就新澤西州向一家宗教背景的危機妊娠援助中心發出傳票，要求其提供捐贈者名單一案舉行了口頭辯論。該中心聲稱，州政府的調查侵犯了其受美國憲法第一修正案保護的權利，並表示公開捐贈者名單可能會阻礙其獲得支持。

祈求最高法院大法官們在審理和審議有關憲法權利和保護的案件時，能夠有敏銳的洞察力。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>